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Z Á P I S N I C A

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,
ktoré sa konalo dňa 16. decembra 2013 o 16.00 hod. v rokovacej miestnosti

Obecného úradu v Oščadnici

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny

R O K O V A N I E
1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice.

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta
obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.

Starosta skonštatoval, že na 5. zasadnutí OZ je prítomných 10 poslancov, čo je nadpolovičná
väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle § 7
rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa schopné.

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov, že svoju neúčasť na zasadnutí ospravedlnili :
p. Štefan Trúchly, p. Ján Brandis.

Za zapisovateľa zápisnice starosta určil prednostu Obecného úradu Ing. Petra Zeljenku, za
overovateľov zápisnice určil poslancov OZ p. Miroslava Wimmera a RNDr. Annu Kozovú.

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 5. zasadnutia
OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 5. zasadnutia OZ bola v súlade
s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená
na Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 10.12.2013 o 11:30 hod.

Hlasovanie o zmenách programu:
 zaradenie dvoch bodov programu pred diskusiu ako bod č. 15. Informácia

o zmene Organizačného poriadku Obce Oščadnica a ako bod č. 16.
Prerokovanie splnomocnenia na zrušenie spoločnosti Oščadnica Veľká Rača, s.
r. o. a jej vstup do likvidácie.

Prítomní: 10 poslancov
Za: 10 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

Program:

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice.
2. Kontrola plnenia uznesení OZ.
3. Zmena rozpočtu na rok 2013.
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4. Prerokovanie Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky finančných
prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a dieťa školského
zariadenia,  v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Oščadnica.

5. Dofinancovanie záujmovej činnosti do konca roka 2013.
6. Návrh na delegovanie členov do Rady školy ZŠ Oščadnica Ústredie č. 760.
7. Návrh na delegovanie členov do Rady školy ZŠ s MŠ Oščadnica č. 1374.
8. Prolongácia úveru vo Všeobecnej úverovej banke, a. s.
9. Prerokovanie spôsobu prevodu majetku obce podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č.

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného
zreteľa, definovaného v uznesení č. 51/2012 zo dňa 15.12.2012 v znení zmeny prijatej
uznesením č. 29/2013 zo dňa 27.09.2013.

10. Prerokovanie spôsobu prenájmu majetku obce podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného
zreteľa, ktorým je finančné vysporiadanie prenájmu káblového distribučného systému od
začatia prevádzky do 31.12.2013. Cena nájomného je 0,497 € (15 Sk) / 1 platiaca
účastnícka zásuvka. Nájomca káblového distribučného systému: spoločnosť VARES, s. r.
o., so sídlom Chalupkova č. 25, 974 01  Banská Bystrica, IČO: 31635709.

11. Prerokovanie spôsobu prenájmu majetku obce podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného
zreteľa, ktorým je prenájom priestorov spoločnosti MASNICA, s. r. o., so sídlom Krásno
nad Kysucou č. 893, 023 02  Krásno nad Kysucou, za účelom vytvorenia špecializovanej
ORL ambulancie za symbolickú cenu nájomného 1 € / 1 rok, ktoré vychádza
z ekonomickej udržateľnosti – chodu takejto špecializovanej ambulancie. Nutnosť
sprevádzkovania ambulancie ORL vychádza z požiadaviek udržateľnosti projektu
„Rekonštrukcia a modernizácia zdravotného strediska Oščadnica – odstránenie havarijného
stavu“, kód projektu: 28120120018.

12. Prerokovanie spôsobu prenájmu majetku obce podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného
zreteľa, ktorým je prenájom uvedenej nehnuteľnosti Vodárenskému združeniu Stredných
Kysúc, so sídlom  Ul. 1. mája č. 1255, 023 02  Krásno nad Kysucou za účelom
vybudovania čerpacej stanice v rámci projektu „Odkanalizovanie a čistenie odpadových
vôd regiónu Stredné Kysuce“. Doba prenájmu: na dobu určitú, t. j. 30 rokov. Nájomné
bude určené vo výške 345,97 € / 1 rok; jednorázovo splatné za obdobie prvých 10 rokov
v lehote 30 dní od účinnosti nájomnej zmluvy.

13. Prerokovanie upozornení prokurátora č. Pd 36/13-15 zo dňa 16.07.2013.
14. Informácia o aktuálnom stave projektu „Rozšírenie vodovodnej siete s cieľom úpravy

kvality vody v obciach Oščadnica a Rajcza“, číslo projektu: WTSL.01.02.00-82-114/08.
15. Informácia o zmene Organizačného poriadku Obce Oščadnica.
16. Prerokovanie splnomocnenia na zrušenie spoločnosti Oščadnica Veľká Rača, s. r. o. a jej

vstup do likvidácie.
17. Diskusia.
18. Záver.

Za overovateľov zápisnice boli určení: p. Miroslav Wimmer a RNDr. Anna Kozová
Za zapisovateľa zápisnice bola určená: Ing. Peter Zeljenka, prednosta OcÚ
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Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 30/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 30/2013:
Prítomní: 10 poslancov
Za: 10 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

2.) Kontrola plnenia uznesení OZ.

Hlavný kontrolór obce informoval poslancov OZ o plnení uznesení z ostatného zasadnutia
Obecného zastupiteľstva v Oščadnici. Skonštatoval, že prijaté a platné uznesenia OZ sú
priebežne plnené.

p. Jozef Smolka
„Pán kontrolór, to je strohé. Tento bod treba rozvinúť. Napríklad uznesenie č. 25 z roku 2011 –
sú k dnešnému dňu zrušené všetky exekúcie zo strany exekútora?“

Do rokovacej miestnosti sa o 16:15 hod. dostavila poslankyňa OZ p. Daniela Matejíčková.

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Čo bolo konkrétne v tom uznesení?“

p. Jozef Smolka
„V tom uznesení konkrétne je, že po podpise budú zrušené všetky exekúcie. Ďalšie uznesenie
5/2012 – toto budeme asi dnes realizovať. Uznesenie 20/2012 – zriadenie záložného práva
v prospech SZRB. Vieme, že máme na 13 rokov úver, že ho splácame, ale ešte nám 11 rokov
ostáva.“

Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Nie je pravda, školy boli kvitanciou vyňaté.“

p. Jozef Smolka
„Zámer budúceho odpredaja majetku obce – stará colnica – v akom je to stave? Akcia Banderas
končí v roku 2013. Je to ošetrené?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Na to je tento bod rokovania. Tento rok končí platnosť ÚPD Banderas, na začiatku roka sa bude
prehodnocovať platnosť ÚPD. Týmto dokumentom sa riadi stavebný úrad. Čo sa týka colnice,
bol schválený len spôsob, nie prevod, je to stále naša budova a zo strany farnosti nie je záujem
pokračovať v projekte.“

3.) Zmena rozpočtu na rok 2013.

Starosta obce informoval poslancov OZ, že Návrh zmeny rozpočtu bol zverejnený na
internetovej stránke obce, aj na úradnej tabuli obce. Obecná rada tento bod prerokovala
a odporúča schváliť zmenu rozpočtu.
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 31/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 31/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 31/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

4.) Prerokovanie Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky finančných
prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a dieťa
školského zariadenia,  v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Oščadnica.

Starosta obce informoval poslancov OZ, že Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení
výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a dieťa
školského zariadenia,  v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Oščadnica bol zverejnený na Úradnej
tabuli Obce Oščadnica a na internetovej stránke obce, pripomienky v zákonnej lehote neboli
doručené. Informoval, že Obecná rada pri OZ v Oščadnici prerokovala prijatie predmetného
VZN a odporúča Obecnému zastupiteľstvu v Oščadnici schváliť Všeobecne záväzné nariadenie o
určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a
dieťa školského zariadenia, v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Oščadnica. Toto VZN bolo
pripravované Školským úradom.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 32/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 32/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 32/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

5.) Dofinancovanie záujmovej činnosti do konca roka 2013.

Starosta oboznámil poslancov s bodom č. 5 rokovania OZ. Na záujmovú činnosť bola určená
suma. Aktuálne už nebežíme pod hlavičkou CVČ Skalité, ale pod jednotlivými školami. Časť
tejto činnosti je financovaná z poukazov, ktoré boli odovzdané a zvyšná časť 7000,- €
dofinancujeme z obecného rozpočtu. Obecná rada odporúča schváliť dofinancovanie záujmovej
činnosti.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 33/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 33/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 33/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov
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6.) Návrh na delegovanie členov do Rady školy ZŠ Oščadnica Ústredie č. 760.

Starosta obce informoval poslancov OZ, že obecné zastupiteľstvo deleguje za Obec Oščadnicu
ako zriaďovateľa do Rady školy ZŠ Oščadnica Ústredie č. 760 štyroch zástupcov zriaďovateľa.

Starosta obce navrhol členov:
1. Ing. Gabriela Kuchajdíková
2. RNDr. Anna Kozová
3. Ing. Marián Plevko
4. p. Daniela Matejíčková

p. Jozef Smolka
„Dňa 30.06.2012, keď som viedol OZ, tak sme delegovali štyroch členov. A to je na obdobie 4
roky. To bolo 30.06.2012. Bolo prítomných 12 poslancov, za bolo 8 poslancov, proti 4 poslanci,
to znamená, že nemáme dôvod znovu delegovať členov. Školská rada má svoje úlohy, má
povinnosť navrhovať a odvolávať riaditeľa, takisto to platí aj na školu na nižnom konci. To
volebné obdobie končí v roku 2015.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Zastupiteľstvo zo dňa 30.06.2012 bolo vedené takým spôsobom, pýtam sa, je podpísané toto
uznesenie starostom obce? Nie. Predtým, než sa odsúhlasuje uznesenie k bodu rokovania, treba
ho prečítať. Bol odsúhlasený návrh. Ani jedno uznesenie nebolo prečítané, ani odhlasované. Ani
jedno nie je parafované starostom, to znamená, že je neplatné.“

p. Jozef Smolka
„Bolo tu 12 prítomných poslancov, len 4 boli proti. Boli zvolení a basta.“

p. Štefan Kubuš
„Keď sa schvaľuje záverečný účet, máš dve možnosti, schváliť bez výhrad, alebo schváliť
s výhradou, a nevyužil si ani jednu.“

RNDr. Anna Kozová
„Mali sme to opraviť ihneď. Rada školy ZŠ Oščadnica Ústredie naozaj nefungovala.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Zoberte si – na prvom zasadnutí sa volí predseda, môže to byť napadnuté, ak som uznesenie
nepodpísal.“

p. Jozef Smolka
„Ja som to podpísal. Navrhujem členov:
1. Ing. Gabriela Kuchajdíková
2. RNDr. Anna Kozová
3. Mgr. Zuzana Zagrapanová
4. Mgr. Anna Jarabicová
NK – Ing. Marián Kucharčík“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Mgr. Jarabicová sa stala zástupkyňou školy, takže nemôže byť v rade školy a namiesto
bývalého starostu tam bola pani Vojtušová.“
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p. Marta Hamacková
„Treba mať prístup k tým deťom. Ja sa snažím robiť pre deti maximum. Naše deti boli na
Rakovej na súťaži, robíme benefičný koncert, každé dieťa dostalo darčeky, potraviny, písacie
potreby a občerstvenie.“

Ing. Gabriela Kuchajdíková
„Ja v tom nevidím žiadny problém. Po školskej stránke sme tam s Hankou dve pedagogičky,
miesto pôvodného starostu je tam pán Plevko a pani Matejíčková za rodičov.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Nikto nechce, aby prvý úkon, ktorý rada urobí, bol spochybnený.“

p. František Lipták
„Prečo sa to neriešilo hneď?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Lebo musím riešiť veľa vecí, aj chodiť po výsluchoch a odpovedať na infožiadosti.“

Hlasovanie o návrhu p. starostu – delegovať za zriaďovateľa štyroch zástupcov:
1. Ing. Gabriela Kuchajdíková
2. RNDr. Anna Kozová
3. Ing. Marián Plevko
4. p. Daniela Matejíčková

Prítomní: 11 poslancov
Za: 10 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 1 poslanec (p. Jozef Smolka)

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 34/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 34/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 34/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 10 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 1 poslanec (p. Jozef Smolka)

7.) Návrh na delegovanie členov do Rady školy ZŠ s MŠ Oščadnica č. 1374

Starosta oboznámil poslancov, že Rada školy ZŠ s MŠ Oščadnica č. 1374 dňom 16.12.2012
skončila svoju činnosť a je potrebné delegovať 4 členov za zriaďovateľa.

Starosta obce navrhol členov:
1. RNDr. Anna Kozová
2. Ing. Gabriela Kuchajdíková
3. p. Miroslav Wimmer
4. Ing. Peter Zeljenka
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RNDr. Anna Kozová
„Oslovili ma členovia, či by bolo možné odsúhlasiť pani Štrbovú.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Pani Štrbová vykonáva činnosť pre občianske združenie, kvôli príjmu 2% z daní. Toto môže
naďalej viesť. Takže budem rád, ak to bude vykonávať naďalej.“

Hlasovanie o návrhu p. starostu – delegovať za zriaďovateľa štyroch zástupcov:
1. RNDr. Anna Kozová
2. Ing. Gabriela Kuchajdíková
3. p. Miroslav Wimmer
4. Ing. Peter Zeljenka

Prítomní: 11 poslancov
Za: 9 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 2 poslanci (p. Jozef Smolka, p. František Lipták)

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 35/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 35/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 35/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 9 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 2 poslanci (p. Jozef Smolka, p. František Lipták)

8.) Prolongácia úveru vo Všeobecnej úverovej banke, a. s.

Starosta obce skonštatoval, že Obec Oščadnica má uzatvorenú zmluvu o terminovanom úvere
s VÚB, a. s., ktorý slúži na vyfinancovanie záverečnej platby projektu, týkajúceho sa
rekonštrukcie zdravotného strediska. Vzhľadom na podmienky zmluvy, musí byť zazmluvanená
a zriadená ORL ambulancia. Nákup vybavenia je jednou z hlavných aktivít projektu, ktorá musí
byť financovaná z verejného zdravotného poistenia. Aktuálne sa doťahujú administratívne úkony
so zriadením ambulancie, z toho dôvodu treba prelongovať úver do 30.03.2014.

p. Miroslav Wimmer
„Je to predjednané?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Áno.“

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 36/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 36/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 36/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov
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9.) Prerokovanie spôsobu prevodu majetku obce podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného
osobitného zreteľa, definovaného v uznesení č. 51/2012 zo dňa 15.12.2012 v znení
zmeny prijatej uznesením č. 29/2013 zo dňa 27.09.2013.

Starosta informoval poslancov, že sa jedná o pozemok 1719/24 v k. ú. Oščadnica pri bytovke
č. 18. Bytové spoločenstvo nemôže nadobudnúť nehnuteľný majetok, preto bolo upravené
uznesenie, bol predložený znalecký posudok, cena za pozemok je 1490,- €.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 37/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 37/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 37/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

10.) Prerokovanie spôsobu prenájmu majetku obce podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného
osobitného zreteľa, ktorým je finančné vysporiadanie prenájmu káblového
distribučného systému od začatia prevádzky do 31.12.2013. Cena nájomného je
0,497 € (15 Sk) / 1 platiaca účastnícka zásuvka. Nájomca káblového distribučného
systému: spoločnosť VARES, s. r. o., so sídlom Chalupkova č. 25, 974 01  Banská
Bystrica, IČO: 31635709.

Starosta informoval poslancov, že sa jedná o káblový distribučný systém, prevádzkovaný
spoločnosťou VARES, s. r. o. Tento systém je prevádzkovaný spoločnosťou VARES bez
nájomnej zmluvy. Zo strany obce aj spoločnosti VARES, s. r. o. nie je vyriešený právny titul od
začiatku prevádzkovania. Zo strany VARES, s. r. o. je návrh na prenájom, aj na odkúpenie.

p. Jozef Smolka
„Obecná rada sa dohodla, že máme vypracovať nájomnú zmluvu.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Budú dve nájomné zmluvy, jedna za zásuvku (15 Sk – 1 zásuvka – 1 mesiac).Bez právneho
titulu nemôžeme urobiť zápočet.“

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 38/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 38/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 38/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov
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11.) Prerokovanie spôsobu prenájmu majetku obce podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného
osobitného zreteľa, ktorým je prenájom priestorov spoločnosti MASNICA, s. r. o.,
so sídlom Krásno nad Kysucou č. 893, 023 02  Krásno nad Kysucou, za účelom
vytvorenia špecializovanej ORL ambulancie za symbolickú cenu nájomného 1 € / 1
rok, ktoré vychádza z ekonomickej udržateľnosti – chodu takejto špecializovanej
ambulancie. Nutnosť sprevádzkovania ambulancie ORL vychádza z požiadaviek
udržateľnosti projektu „Rekonštrukcia a modernizácia zdravotného strediska
Oščadnica – odstránenie havarijného stavu“, kód projektu: 28120120018.

Starosta informoval poslancov, že sa jedná o povinne zazmluvnenú ambulanciu, vzhľadom na
výšku financií na ORL ambulanciu je potrebné takúto ambulanciu zriadiť. Takúto ambulanciu
nie je možné prevádzkovať. Najskôr sa hľadal spôsob ako zriadiť novú prevádzku, avšak VŠZP
nezazmluvnila nového poskytovateľa. Preto sme našli jestvujúceho poskytovateľa, avšak toto
krytie poisťovňou nie je vysoké a bez zníženého nájmu ho nie je možné udržať.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 39/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 39/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 39/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

11.) Prerokovanie spôsobu prenájmu majetku obce podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného
osobitného zreteľa, ktorým je prenájom uvedenej nehnuteľnosti Vodárenskému
združeniu Stredných Kysúc, so sídlom  Ul. 1. mája č. 1255, 023 02  Krásno nad
Kysucou za účelom vybudovania čerpacej stanice v rámci projektu
„Odkanalizovanie a čistenie odpadových vôd regiónu Stredné Kysuce“. Doba
prenájmu: na dobu určitú, t. j. 30 rokov. Nájomné bude určené vo výške 345,97 € / 1
rok; jednorázovo splatné za obdobie prvých 10 rokov v lehote 30 dní od účinnosti
nájomnej zmluvy.

Starosta informoval poslancov, že sa jedná o pozemok od SPF. Za prvých desať rokov bude
zaplatená nadobúdacia cena pozemku. Na internete bola zverejnená zmluva o budúcej kúpnej
zmluve, bola však podmienka odsúhlasenia OZ. Nájomná zmluva nám vráti finančné
prostriedky, ktoré sa vynaložili na kúpu pozemku.

p. Miroslav Wimmer
„Ako to je s tou kanalizáciou?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Bol podaný projekt a je v procese schvaľovania.“

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 40/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 40/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.
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Hlasovanie: –uznesenie č. 40/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

13.) Prerokovanie upozornení prokurátora č. Pd 36/13-15 zo dňa 16.07.2013.

Starosta informoval poslancov, že rokovanie zastupiteľstva, kde bol schválený zámer prevodu
majetku p. Sýkorovi a p. Kučákovej. 2 x bol podaný podnet na Okresnú prokuratúru v Čadci.
Upozornenie bolo prejednané so zamestnancami obce. Starosta prečítal vyjadrenie k upozorneniu
prokurátora. Starosta obce vyzval poslancov OZ, aby pri odchode z rokovacej miestnosti
informovali zapisovateľa.

p. Jozef Smolka
„Prečo to preberáme až dnes?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Aby sme kvôli tomu nemuseli zvolávať zastupiteľstvo.“

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 41/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 41/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 41/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

14.) Informácia o aktuálnom stave projektu „Rozšírenie vodovodnej siete s cieľom
úpravy kvality vody v obciach Oščadnica a Rajcza“, číslo projektu: WTSL.01.02.00-
82-114/08.

Starosta informoval poslancov, že aktuálne v rámci projektu boli vrátené finančné prostriedky.
V prvej splátke bolo vrátených 42.039,63 € a v novembri bola uhradená ďalšia čiastka 20000,- €,
samozrejme, že v každom kroku je informovať poľské ministerstvo. Obec zaslala avízo, že
zvyšná časť finančných prostriedkov bude zaslaná do 31.01.2014, ak by sa obec chcela znova
zapojiť do ďalšieho čerpania, je potrebné zaplatiť.

p. Miroslav Wimmer
„To je posledná splátka?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„To je posledná splátka istiny, ešte sa doplatia úroky z omeškania.“

p. Július Gánoczy
„To čo sú za peniaze?“
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Ing. Marián Plevko, starosta obce
„To sú peniaze na spoločný projekt. Zo strany Rajce nebolo pochybenie. Do projektu boli na
slovenskej strane zahrnuté vetvy z roku 2003 a nesmeli byť zahrnuté.“

p. Július Gánoczy
„Je niekto zodpovedný?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Ja som už v prvej etape. Informoval som poľskú stranu, medzitým sa udiali nové voľby a do
Poľska šlo iné stanovisko od bývalého starostu, že to nie je pravda, až po roku Poliaci uznali, že
som mal pravdu.“

p. Július Gánoczy
„Takže my sme museli vrátiť peniaze.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Boli podané dve trestné oznámenia. Keď som zistil tento podvod, šiel som do Krakova. Keď
prišli nové voľby, vymenili sme sa a ani som v tejto veci nebol vypočutý. Táto vec bola
zamietnutá, ako neodôvodnená, lebo boli vypočutí bývalý starosta, GWB. Ak budete chcieť,
môžem podať znova trestné oznámenie.“

p. Jozef Smolka
„Ja som jednoznačne za to, aby si ho podal.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Tohto sa týka ešte jednosúdne konanie, rok trvalo, kým bolo zvolané prvé pojednávanie, GWB
sa chcela dohodnúť, ale bola to len hra o čas. Stále odročujú súdne konania.“

p. Jozef Smolka
„Trvám na tom, aby si podal to trestné oznámenie.“

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 42/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 42/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 42/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

15.) Informácia o zmene Organizačného poriadku Obce Oščadnica.

Dňa 30.09.2013 bol prijatý nový Organizačný poriadok Obce Oščadnica. Jedná sa o prijatie
dvoch zamestnancov z Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny v Čadci. Je to dotované pracovné
miesto. Jedna osoba má na starosti správu majetku obce – pána Jána Geru a administratívnu
pracovníčku Bc. Annu Krkošovú. Sú to zamestnanci, ktorí už pracovali na Obecnom úrade.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 43/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 43/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.
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Hlasovanie: –uznesenie č. 43/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

16.) Prerokovanie splnomocnenia na zrušenie spoločnosti Oščadnica Veľká Rača, s. r. o.
a jej vstup do likvidácie.

Jedná sa o spoločnosť Oščadnica Veľká Rača, s. r. o. s majetkovou účasťou obce. Je
bezprostredne potrebné túto spoločnosť zrušiť. Aktuálne som informovaný, že Daňový úrad
vykazuje  neplnenie povinností z roku 2009, 2010. Ja sa nechcem ani na jeden deň stať
konateľom tejto spoločnosti. Týmto uznesením ma splnomocníte na zrušenie spoločnosti. Mám
predbežnú dohodu s audítorom, ktorý nám pomôže s j likvidáciou tejto spoločnosti.

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Odmietam niesť zodpovednosť za niečo, čo bolo zanedbané.“

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 44/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 44/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 44/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

17.) Diskusia.

RNDr. Anna Kozová
„Chcem sa opýtať za nových obyvateľov smerom do Dedovky, či by tam bolo možné vybudovať
verejné osvetlenie?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Máme rozbehnutý projekt verejného osvetlenia a pôvodné svietidlá budú použité taktiež.“

RNDr. Anna Kozová
„Bude sa pokračovať s výstavbou chodníka na vyšný koniec?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Zámer je, problém je s výkupom pozemkov.“

p. František Lipták
„Zápisnica mi chodí nepodpísaná.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Keď Vám príde emailom zápisnica, tak je už podpísaná.“
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RNDr. Anna Kozová
„Mali sme to riešiť s tou Radou školy hneď.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Zámer je, problém je s výkupom pozemkov.“

p. Július Gánoczy
„My ubytovatelia sme sa tu stretli, aby sme Vás požiadali o spoluprácu. Včera bolo valné
zhromaždenie. V roku 2006 bolo 3000 lôžok, dnes je to cca 1000 lôžok. Keď prejdete po dedine,
vidíte, že cedule z plotov miznú. Kedysi v stredisku pracovalo 100 ľudí, dnes je to polovica.“

Z rokovacej miestnosti o 18:55 hod. odišla p. Daniela Matejíčková.

p. Július Gánoczy
„Má to objektívne príčiny – kríza, prechod na euro a nekomunikácia strediska s nami, aj s Vami.
Dnes to nefunguje, stredisko nekomunikuje, to má za následok, že ľudia nechodia.
Osemhodinové lístky zdraželi až o 60%. Je nám jasné, že nemôžeme niekomu diktovať cenovú
politiku. Chceli by sme, aby ste aj Vy iniciovali stretnutie s predstaviteľmi strediska pod
hlavičkou obce. Máme problém s tým, aby sme obsadili sezónu. Toto je naša požiadavka, aby ste
zorganizovali spoločné stretnutie.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Táto iniciatíva je správna, možno má reakcie len od lyžiarov a mal by mať reakciu aj od Vás.
Navrhujem, aby toto stretnutie bolo za účasti Komisie pre cestovný ruch. Musíme ísť cestou
kompromisu. Musíme vyvinúť iniciatívu, ale samozrejme, je to samostatný právny subjekt.“

p. Emília Grončáková
„Čo s tým projektom klaster?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Doposiaľ to bolo tak, že sa nám minimálne vrátilo to, čo sme vložili. Je pravda, že momentálne
sú tam problémy a nie je možné schváliť rozpočet.“

RNDr. Anna Kozová
„Prečo nejde na káblovke panoráma Veľkej Rače?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Bol tam problém s licenciou Sitouru. Riešime to, predovšetkým je to o byrokracii.“

p. Jozef Smolka
„Treba to stretnutie so strediskom zvolať tu.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Ja budem iniciovať toto stretnutie.“

p. Július Gánoczy
„Ľudia sú doslova hladní po informáciách o cestovnom ruchu.
- či by sa nedal zmeniť čas gratulácií,
- malé úpravy na internetovej stránke obce – napr. kolónku osobnosť obce a poďakovanie,
- ja som privítal, že deti z Bratislavy nám poupratovali tok a že im za to niekto poďakoval,
- obrovskú reklamu nám robí Kysucký Prameň.“
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11.) Záver.

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil
rokovanie OZ.

Zápisnica podpísaná:

V Oščadnici dňa .........................

Ing. Marián Plevko Ing. Peter Zeljenka
starosta Obce Oščadnica prednosta obecného úradu

p. Miroslav Wimmer RNDr. Anna Kozová
1. overovateľ 2. overovateľ


